

السيرة الذاتية / Curriculum Vitae

Personal Information:

البيانات الشخصية:

Name : Mohammed Abdul Baset Abdul Jabar	الاسم : محمد عبد الباسط عبد الجبار
Date of Birth : 30-10-1980	تاريخ الميلاد : 1980-10-30
Place of Birth : Baghdad - Iraq	مكان الميلاد : بغداد - العراق
Permanent Residence : Iraq	الإقامة الدائمة : العراق
Mobile : +964-7725151395	موبايل: +964-2515139577
Nationality : Iraqi	الجنسية : عراقي
Marital Status : Married	الحالة الاجتماعية : متزوج
Number of Children : - 2	عدد الأطفال : - 2
E-mail : mohammed.a.baset@kus.edu.iq	

Qualifications:

المؤهلات العلمية:

1. Ph.D. in chemistry from Donetsk National University, Donetsk – Ukraine – 2012	1. دكتوراه في الكيمياء من جامعة دونيتسك الوطنية، دونيتسك – اوكرانيا- 2012
2. M. Sc. in chemistry from Donetsk National University, Donetsk – Ukraine – 2008	2. ماجستير في الكيمياء من جامعة دونيتسك الوطنية، دونيتسك – اوكرانيا - 2008
3. BS in chemistry from Baghdad University, Baghdad – Iraq - 2003	3. بكالوريوس في الكيمياء من جامعة بغداد، بغداد – العراق - 2003

Languages:

اللغات :

1. Arabic (Native Language)	1. العربية (اللغة الام)
2. Russian (Excellent)	2. الروسية (ممتاز)
3. English (Good)	3. الانكليزية (جيد)

Experience:

الخبرات العملية:

1. Worked in a private laboratory for diseases analyzes in Baghdad – Iraq for the period from 2004-2005.	1. العمل في مختبر خاص للتحليلات المرضية في بغداد - العراق للفترة من 2004 – 2005.
2. Worked as a chemical analyst at a government laboratory for pathological analysis (Diagnostics Pasteur) in Donetsk - Ukraine for the period from May 2007 until December 2008.	2. العمل كمحلل كيميائي في مختبر حكومي للتحليلات الطبية (Diagnostics Pasteur) في دانيتسك – اوكرانيا للفترة من أيار 2007 حتى كانون الأول 2008.
3. Supervising on many Master Diplomas and Higher Diplomas in inorganic and analytical chemistry in Donetsk National University, Donetsk – Ukraine for the period from 2009-2011.	3. الاشراف على رسائل عديدة في الماجستير والدبلوم العالي في الكيمياء اللاعضوية والتحليلية في جامعة دانيتسك الوطنية، دانيتسك - اوكرانيا للفترة 2009-2011.
4. Worked as a lecturer in the faculty of chemistry, Donetsk National University, Donetsk – Ukraine for the period from March 2010 to June 2011.	4. العمل كمحاضر في الكيمياء اللاعضوية والتحليلية في كلية الكيمياء – جامعة دانيتسك الوطنية، دانيتسك – اوكرانيا للفترة من آذار 2010 حتى حزيران 2011.
5. Worked as a lecturer at the University of Diyala – Iraq, for the period from February 2013 to June 2013.	5. العمل كمحاضر في جامعة ديالى – العراق للفترة من شهر فبراير 2013 ولغاية شهر حزيران 2013.
6. Worked as a lecturer (clinical chemistry and general chemistry) in Department Medical Lab Technologies in Bilad Al-	6. العمل كمحاضر في المواد التالوية (كيمياء سريرية وكيمياء عامة) في قسم تقنيات التحليلات المرضية في كلية بلاد الرافدين الجامعة، ديالى للفترة من 2013 – 2015.

Rafidain University college, Diyala- Iraq, for the period from 2013 to 2015.	
7. Now working as a lecturer on the at the University of Karkh for Science for the period from 23 - 11 - 2016 until now	7. العمل الان كتدريسي بشكل دائم في جامعة الكرخ للعلوم للفترة من 23 - 11 - 2016 وحتى الان.

Scientific publications:

المنشورات العلمية:

1. Published ten articles in (USA, Russia, and Ukraine) scientific journals.	1. نشر عشر مقالات في مجلات علمية رصينة
2. Participated with scientific researches in 13 scientific conferences in many countries (Ukraine, Russia, Poland, Saudi Arabia, Germany and England)	2. المشاركة ببحوث علمية في 13 مؤتمر علمي في دول عديدة (اوكرانيا، روسيا، بولندا، السعودية، المانيا و انكلترا)
3. Published the book (Instant Notes in General Chemistry), Printed by Dar Alayam, Amman-Jordan, 2014, 299 p.	3. تاليف كتاب (محاضرات مهمة في الكيمياء العامة)، طبع في دار الايام. عمان - الاردن، 2014، 299 صفحة.
3. Published the book (Thirty experiments in inorganic Chemistry), Printed by Academic Center For Publications, Baghdad-Iraq, 2020, 179 p.	3. تاليف كتاب (ثلاثون تجربة مختبرية في الكيمياء اللاعضوية)، طبع في المركز الاكاديمي للنشر. بغداد - العراق، 2020، 179 صفحة.

Training Session:

الدورات العلمية:

1. Training course on the medical diagnostic tests held at the tropical disease research unit – Baghdad University, Iraq	1. دورة التحليلات المخبرية الاساسية في وحدة بحوث امراض المناطق الحارة – جامعة بغداد - العراق
2. Many courses in computer programming - Ukraine	2. دورات عديدة في برمجة الكمبيوتر - اوكرانيا
3. Courses in English language - Iraq	3. دورات في اللغة الانكليزية - العراق
4. Scientific course about blood - Ukraine	4. دورة علمية عن الدم - اوكرانيا

Certificates:

الشهادات التقديرية:

1. Certificate the best foreign student in college preparatory international – Donetsk – Ukraine - 2006	1. شهادة افضل طالب اجنبي في الكلية التحضيرية الدولية- دونيتسك- اوكرانيا - 2006
2. Certificate the best research in scientific conference held in Donetsk – Ukraine - 2011	2. شهادة افضل بحث في المؤتمر العلمي المنعقد في دونيتسك- اوكرانيا - 2011
3. Third place for the best research in scientific international conference in Heidelberg – Germany - 2001	3. المركز الثالث لافضل بحث في المؤتمر العلمي الدولي في هايدلبرغ- المانيا - 2011

Skills:

المهارات:

Mastering by using the computer and the internet professionally	اتقان استخدام الكمبيوتر و الانترنت بشكل احترافي
---	---